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Από το υπ’ αριθ. 2/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 25/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί 
του  20ου θέματος «Ορισμός εκπροσώπων του 
Δήμου στις σχολικές επιτροπές και συγκρότηση 
των διοικητικών συμβουλίων τους». 

 
       Σήμερα 15 Ιανουαρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-1-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στην Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 95 & 96 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων»  και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 
1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος   Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Η. Σοφιανίδης 
5. Π. Παυλίδης   Β. Ρήσσου 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Ταρασίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος    
8. Ν. Μωυσιάδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 

10. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 9/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 10/2007 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 18/2007 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 19/2007 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 20/2007 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Β. Γιαννουλάκης,. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης 

14. Κ. Τρανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ι. Ακριβόπουλος 
21. Ε. Σοφιανίδης 6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.  23/2007 απόφασης αποχώρησαν οι 

κ. κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 24/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 25/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Διαμαντής, Ι. Καπετανίδης, Σ. 
Κρομμύδας, Η. Σοφιανίδης, Ι. Ταρασίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 30/2007 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 32/2007 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Ι. Ακριβόπουλος, Ι. Καλαϊτζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 36/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 40/2007 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 46/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Ε. Γουναράς. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 53/2007 απόφασης αποχώρησε ο κ. 
Χ. Γεωργιάδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 55/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. 
μΧ. Γεωργιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 56/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Γ. Ορφανίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 62/2007 απόφασης αποχώρησε ο κ. 
Γ. Ορφανίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 63/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Β. Γιαννουλάκης. 

22. Μ. Σακαλής 
23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 
25. Ι. Καλαϊτζίδης 
26. Γ. Ορφανιδης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  20ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο συμβούλιο ότι: Το θέμα των 
σχολικών επιτροπών προτείνω να το χειριστεί ο κ. Παπαστεργίου. Αυτή θα είναι η 
λειτουργία μας από εδώ και πέρα, από τη στιγμή που υπάρχουν αντιδήμαρχοι με 
συγκεκριμένες αρμοδιότητες. 
  Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Παπαστεργίου: Το θέμα που συζητάμε τώρα, είναι ίσως το μεγαλύτερο απ΄ 
όλα μέχρι στιγμής, γιατί εμπεριέχονται μέσα σ΄ αυτό 29 σχολικές επιτροπές, ή για να 
είμαστε πιο σαφείς και σύμφωνα με τον κώδικα, 29 νομικά πρόσωπα δημοσίου 
δικαίου. Είναι γεγονός ότι τουλάχιστον από την εμπειρία που έχουμε μέχρι στιγμής, η 
σχολική επιτροπή λειτουργεί ουσιαστικά υποστηρικτικά ως προς τη διοίκηση του 
σχολείου κι όλοι μας εδώ μέσα, κατά την εκτίμησή μου, είμαστε έτοιμοι να 
βοηθήσουμε με όλες μας τις δυνάμεις και με συναίνεση, έτσι ώστε τα σχολεία να 
λειτουργήσουν όσο το δυνατόν καλύτερα. Εκτιμώ ότι ο νέος κώδικας, στην 
προσπάθειά του να κατοχυρώσει τα δικαιώματα της μειοψηφίας, δημιουργεί, κατά 
την άποψή μου, πολύ μεγάλη δυσλειτουργία γιατί προσβλέπει σε όλα τα νομικά 
πρόσωπα δημοσίου δικαίου και κατά συνέπεια και στις σχολικές επιτροπές που 
υπερβαίνουν τα 5 άτομα στο διοικητικό συμβούλιο, να συμμετέχουν δύο τουλάχιστον 
αιρετοί από τη μειοψηφία που αυτόματα συνεπάγεται τρεις αιρετοί από την 
πλειοψηφία. Εάν αναλύσουμε λίγο αυτό το φαινόμενο θα δούμε ότι χρειαζόμαστε 
ουσιαστικά 68 θέσεις τακτικών αιρετών από τη μειοψηφία και άλλες τόσες 
αναπληρωματικών και 87 θέσεις τακτικών από την πλειοψηφία και άλλες τόσες 
αναπληρωματικών. Πιστεύω ότι αυτό και πολύ μεγάλο βάρος είναι στους αιρετούς 
εκπροσώπους που θα δημιουργήσει στη συνέχεια δυσλειτουργίες, γιαυτό και θα κάνω 
μία πρόταση η οποία δεν θα αντίκειται στον κώδικα, αρκεί να συμφωνήσουμε όλοι, 
αλλά ταυτόχρονα θα μπορέσουμε να πετύχουμε την καλύτερη λειτουργία των 
σχολικών επιτροπών. Η πρότασή μου είναι να προτείνουμε έναν μόνο αιρετό 
εκπρόσωπο, είτε αυτός είναι στη μειοψηφία είτε στην πλειοψηφία, ο οποίος θα είναι 
και ο πρόεδρος της σχολικής επιτροπής μ΄ έναν αναπληρωματικό φυσικά αιρετό κι 
από εκεί και πέρα, η σύνθεση των σχολικών επιτροπών θ΄ αποτελείται από έναν 
αιρετό ως πρόεδρο, από τους εκπροσώπους που προβλέπεται από τη νομοθεσία και 
είναι οι εκπρόσωποι των γονέων και κηδεμόνων σε όλα τα σχολεία, οι διευθυντές των 
σχολείων σε όλα τα σχολεία, οι εκπρόσωποι των μαθητών στα σχολεία της 
δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης και προτείνω ταυτόχρονα θεσμικά να θεωρήσουμε σαν 
αντιπρόεδρο κάτι για το οποίο θ΄ αποφασίσουμε, τον εκπρόσωπο των γονέων και 
κηδεμόνων κι αν υπάρχουν περισσότεροι από έναν εκπρόσωποι των γονέων τότε να 
είναι αυτός που προέρχεται από το μεγαλύτερο σχολείο. Και βέβαια να προτείνουμε 
τον δημότη με τον αναπληρωματικό του στη σχολική επιτροπή. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Δυστυχώς κε αντιδήμαρχε δεν μπορούμε να κάνουμε δεκτή 

την πρότασή σας γιατί οι διοικήσεις των νομικών προσώπων παράγουν έννομα 
αποτελέσματα από τη συγκρότησή τους και μετά, εφόσον πάρουν αποφάσεις, κι 
επειδή οι αποφάσεις θα είναι ακυρώσιμες ή ακυρωτέες πρέπει ή να εφαρμόσουμε τον 
νέο κώδικα που ορίζει τη νέα σύνθεση των νομικών προσώπων και νομικό πρόσωπο 
είναι και οι σχολικές επιτροπές ή θα πρέπει να σεβαστούμε το παλιό καταστατικό των 
σχολικών επιτροπών που λέει έναν ο Δήμαρχος για πρόεδρο της σχολικής επιτροπής 
και ορίζει έναν δημοτικό σύμβουλο, αυτόν που θέλει ο Δήμαρχος, σε κάθε σχολική 
επιτροπή. Δεν μπορούμε να πάρουμε λίγο από εδώ και λίγο από εκεί. Δεν μπορούμε 
να εφαρμόσουμε και τις διατάξεις του κώδικα και τις διατάξεις του καταστατικού. Η 
απόφασή μας αυτή θα πάσχει κι εξάλλου άλλο πράγμα εισηγείστε εδώ οπότε πρέπει 
ν΄ αλλάξετε το εισηγητικό. Θα κάνω πρόταση, για να σας βοηθήσω, ν΄ αναβάλουμε 
το θέμα για να το ψάξετε, να ρωτήσετε το υπουργείο, να το φέρουμε σε 1-2 
εβδομάδες πάλι οπότε να είναι νόμιμη η απόφασή μας γιατί αν πάρουμε την απόφαση 
που εισηγείστε εσείς τότε θα είναι παράνομη σίγουρα. Κι επειδή οι σχολικές 
επιτροπές διαχειρίζονται και χρήματα, έχουν αρμοδιότητες κ.λ.π. δεν πρέπει να 
βάλουμε σε περιπέτειες τα μέλη των διοικητικών συμβουλίων και να έχουμε 
καταλογισμούς από ελεγκτικά συνέδρια κ.λ.π. ή ακόμη να μας επιστρέψει η 
Περιφέρεια την απόφαση. 



Παπαστεργίου: Πραγματικά θα ήταν ευτυχές το γεγονός να μπορούσαμε να 
εφαρμόσουμε το καταστατικό όπως ακριβώς υπήρχε πριν από τον κώδικα αλλά θα 
ξέρετε πολύ καλά ότι ο νόμος είναι πάνω από οποιοδήποτε καταστατικό και κατά 
συνέπεια δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι τέτοιο. Εκείνο όμως που μπορούμε να 
κάνουμε, γιαυτό σας είπα ότι δεν είναι παράνομο αλλά νομότυπο, είναι να 
στηριχθούμε σε κάποιες φράσεις του κώδικα που λέει ότι εάν αρνηθεί η 
αντιπολίτευση να προτείνει κάποιους εκπροσώπους κι αρνηθεί και η συμπολίτευση 
και δεχθούμε ότι προτείνει ένας μόνο, με την ίδια διαδικασία που έγινε και πέρυσι δεν 
θα είναι παράνομο. Να σας πω ότι το έψαξα το θέμα, συζήτησα με νομικούς και του 
Δήμου και άλλους, είναι εδώ ο νομικός που μπορεί να σας διαβεβαιώσει ότι δεν είναι 
παράνομο αλλά απλά είναι ένα τερτίπι νομικό που ουσιαστικά βοηθάει στη 
λειτουργία όλων μας. Είμαστε έτοιμοι για οποιαδήποτε πρόταση γίνει αποδεκτή, 
αλλά σας λέω ότι αυτή τη στιγμή δεν είναι ακυρώσιμη εάν το δούμε λίγο προσεκτικά. 

Σκουμπόπουλος: Εσείς κε Παπαστεργίου δεν είστε νομικός κι επειδή είδατε 
ότι το θέμα έχει κάποιο πρόβλημα είπατε στο νομικό σύμβουλο να κάνει γραπτή 
γνωμοδότηση. Σέβομαι το νομικό σύμβουλο αλλά ό,τι κι αν πει που θα είναι αντίθετο 
απ΄ αυτό που λέω εγώ τότε δεν θα συμμετέχουμε στη διαδικασία λήψης αυτής της 
απόφασης. Είναι ευθέως και 100% παράνομη. Σας κάνω έντιμη και καθαρή πρόταση, 
να αναβάλετε το θέμα και να ρωτήσετε το υπουργείο. Μη φέρνετε σε δύσκολη θέση 
και τον δικηγόρο του Δήμου αφού δεν μπορεί να ισχύουν δύο πράγματα, ή ο κώδικας 
ο καινούργιος θα ισχύει ή το καταστατικό. Το καταστατικό σίγουρα δεν ισχύει κι άρα 
πάμε στον κώδικα και παίρνουμε απόφαση με βάση αυτές τις διατάξεις. Τερτίπια και 
να πιανόμαστε από φράσεις δεν υπάρχουν στα νομικά. 

Α. Μακρυγιάννης (Νομικός σύμβουλος Δήμου): Η γνώμη μου είναι ότι 
σχετικά με το άρθρο 243 που αναφέρεται στις σχολικές επιτροπές λέει ότι αυτές είναι 
πλέον νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου των οποίων η λειτουργία διέπεται από τις 
διατάξεις του παρόντος και του άρθρου 5 του ν. 1894/90. Παράλληλα ισχύουν οι 
διατάξεις αυτών των δύο νομοθετημάτων. Στην παρ. 2 αναφέρεται από πόσους 
αποτελείται η διοίκηση. Το πρόβλημα που προκύπτει εδώ είναι από τη γενική διάταξη 
για τα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, δηλ. στο άρθρο 240, όπου εκεί αναφέρει 
βέβαια για τα 5 ή 15 μέλη της σύνθεσης αλλά παρακάτω λέει πως σε περίπτωση που 
η μειοψηφία δεν ορίσει συμβούλους ή εκείνοι που έχουν οριστεί παραιτηθούν χωρίς 
ν΄ αντικατασταθούν τότε μετέχουν σύμβουλοι της πλειοψηφίας. Αν και η πλειοψηφία 
δεν ορίσει, έχουμε τη γνώμη ότι οι σχολικές επιτροπές μπορούν να λειτουργήσουν με 
τη μορφή που λειτούργησαν μέχρι σήμερα και η οποία, κατά την προσωπική μου 
εκτίμηση, είναι και λειτουργική και αποδοτική. Αλλιώς μπλέκουμε σε πολυσύνθετα 
όργανα των οποίων η λειτουργία, κατά τη δική μου άποψη, είναι πολύ δύσκολη. 

Σκουμπόπουλος: Η άποψή σας κε αντιδήμαρχε είναι ίδια με του νομικού 
συμβούλου. Λυπούμαστε αλλά διαφωνούμε και θα προσβάλουμε αυτές τις αποφάσεις 
και για να προστατέψουμε εσάς. 

Τσιάρας: Διαδικαστικά. Ο κ. Σκουμπόπουλος κάποια στιγμή πρότεινε ν΄ 
αναβληθεί το θέμα για να πάρουμε είτε μία γνωμοδότηση από το υπουργείο είτε να 
δούμε τη γνωμοδότηση των νομικών συμβούλων του Δήμου. Θα τεθεί σε ψηφοφορία 
κε Σκουμπόπουλε; 

Ακριβόπουλος: Καταρχήν  η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου ήταν να τεθεί 
ερώτημα στο υπουργείο και όχι στους νομικούς συμβούλους του Δήμου. 
Διαδικαστικά, πρέπει να μπει η πρόταση για αναβολή σε ψηφοφορία και μετά, αφού 
αποφασίσει το Σώμα, μπορείτε να συνεχίσετε. Εχω τη γνώμη, ότι επειδή θα 
ξανασυνεδριάσουμε πολύ σύντομα, δεν πρέπει να βιαστεί το Σώμα να πάρει μία 
απόφαση, γιατί αυτό είναι μία ερμηνεία του νομικού συμβούλου η οποία δεν ξέρω 
πόσες πιθανότητες έχει να είναι η βούληση του υπουργείου Εσωτερικών. Νομίζω ότι 
πρέπει να πάμε σε αναβολή γιατί θα έχουμε προβλήματα με την εγκυρότητα των 
αποφάσεων. 

Δήμαρχος: Εάν το υπουργείο Εσωτερικών κάνει ένα μήνα ν΄ απαντήσει, οι 
σχολικές επιτροπές δεν θα λειτουργούν, δεν θα υφίστανται; Εμείς το συζητήσαμε 
επανειλημμένα με τους δύο νομικούς συμβούλους. Κάθισαν, βασανίστηκαν και 
απεφάνθησαν αυτά. 



 
Σκουμπόπουλος: Αυτό το πρόβλημα που έχουμε εμείς έχουν κι όλοι οι Δήμοι 

αυτή τη στιγμή στην Ελλάδα. Υπάρχει κενό και το υπουργείο θα πάρει γρήγορα θέση. 
Όπως στις δημοτικές επιχειρήσεις είπε πως μέχρι να συσταθούν ή προσαρμοστούν τα 
καταστατικά τους στον νέο κώδικα ισχύουν οι διατάξεις του προηγούμενου 
διατάγματος δεν το έκανε για τα νομικά πρόσωπα κι άρα θα πάρει θέση το υπουργείο 
και μόνον αυτή η θέση θα κατοχυρώνει και το δικό μας συμβούλιο και τα άλλα. 

Χατζηαθανασίου: Αν κατάλαβα καλά κε Παπαστεργίου, η πρότασή σας 
απαιτεί τη συναίνεση και την ομοφωνία. Απ΄ τη στιγμή που δηλώνεται από τον κ. 
Σκουμπόπουλο ότι δεν πρόκειται να συμφωνήσει στην πρότασή σας, άρα 
οδηγούμαστε σε δύο επιλογές ή θα συνεχίσουμε τη συζήτηση σύμφωνα με τον 
κώδικα ή θ΄ αναβληθεί, πράγμα που προτείνω κι αν πραγματικά δεν έρθει σύντομα η 
απόφαση τότε να ξαναμπεί το θέμα και να το βγάλουμε πέρα με τον κώδικα. Δεν 
έχουμε άλλες επιλογές. 

Παπαστεργίου: Εχω την αίσθηση αυτή τη στιγμή ότι δεν μπορούμε να 
πάρουμε τίποτα άλλο από το υπουργείο πέρα από τις περιπτώσεις αυτές που έχουμε 
πει εδώ. Η μία περίπτωση είναι να εφαρμόσουμε κατά γράμμα το νόμο και 
συμμετέχουμε οι μεν της μειοψηφίας σε 68 συν 68 θέσεις σχολικών επιτροπών οι δε 
της πλειοψηφίας σε 87 συν 87 θέσεις των σχολικών επιτροπών. Αυτό το πράγμα έχει 
ψαχτεί ιδιαίτερα και δεν μπορώ να καταλάβω τι θα περιμένουμε από το υπουργείο 
Παιδείας. Ποιο θα είναι το αποτέλεσμα πέρα απ΄ αυτά τα δύο που σας είπα; 

Σκουμπόπουλος: Αυτά που σας είπα και είναι ξεκάθαρα. Το υπουργείο θα δει 
ότι υπάρχει κενό και θα πει να ισχύσουν τα ιδρυτικά καταστατικά των παλιών 
σχολικών επιτροπών μέχρι να κάνει νομοθετική ρύθμιση. Πάντως σε όλη την Ελλάδα 
θα υπάρχει το ίδιο πρόβλημα. Το υπουργείο θα οδηγηθεί σε ερμηνευτική εγκύκλιο 
και γιαυτό σας λέω να κάνετε υπομονή μία εβδομάδα γιατί δεν χάθηκε ο κόσμος. 

Δήμαρχος: Θα προτείνετε εσείς μέλη; 
Σκουμπόπουλος: Και βέβαια θα προτείνουμε αλλά τώρα δεν συμφωνούμε. 

Εγώ σας λέω τι ισχύει με τον κώδικα και πρέπει να ορίσουμε μέλη βάσει του 
καινούργιου κώδικα αλλά εσείς φέρνετε εισηγητικό και λέτε να πάρουμε λίγο από το 
καταστατικό και λίγο από τον κώδικα. Οι αποφάσεις στα διοικητικά συμβούλια δεν 
μπορεί να είναι έτσι κι απορώ γιατί σας το εισηγούνται και οι νομικοί σύμβουλοι μ΄ 
όλο τον σεβασμό που έχω. 

Ορφανίδης: Εγώ είχα την εντύπωση ότι συμφωνούμε όλοι στο πρόβλημα που 
προκύπτει αλλά το ζήτημα είναι πόσο είμαστε ενημερωμένοι και θα κινηθούμε 
νόμιμα ή όχι. Δεν νομίζω πως αν καθυστερήσουν 10 μέρες οι σχολικές επιτροπές 
αντιμετωπίζουμε ιδιαίτερο πρόβλημα. Αλλωστε αυτές οι επιτροπές έχουν λήξει από 
1.1.2007. Νομίζω ότι το θέμα πρέπει ν΄ αναβληθεί κι αν είναι τόσο σημαντικό 
κάνουμε κι ένα συμβούλιο μόνο μ΄ αυτό τη Δευτέρα. 

Δήμαρχος: Συμφωνώ με την πρόταση για αναβολή. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Αντιδημάρχου Α. Παπαστεργίου. 
2.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Χ. Σκουμπόπουλου. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 20ου θέματος «Ορισμός 
εκπροσώπων του Δήμου στις σχολικές επιτροπές και συγκρότηση των διοικητικών 
συμβουλίων τους».  



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  25 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης Γ. Ορφανίδης 
 Κ. Συμεωνίδης   
 Κ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

  Σ. Διαμαντής   
  Ι. Καπετανίδης   
  Σ. Κρομμύδας   
  Η. Σοφιανίδης   
  Β. Ρήσσου   
  Ι. Ταρασίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-1-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


